
PROTOKÓŁ Nr VIII/2025 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Siennicy 

odbytej w dniu 30 stycznia 2025 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 905,  a zakończono o godz. 1232. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, udział wzięło 14 tj. 93,33% składu Rady wg załączonej listy obecności. 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pani Ksenia Wąsowska – Sekretarz Gminy 

2. Pani Renata Nowakowska - Skarbnik Gminy 

3. Pani Justyna Chrzanowska-Rogala- Kierownik Referatu Rozwoju i Inwestycji 

4. Pani Agnieszka Uścińska – radca prawny UMiGS 

5. Pan Michał Serwinowski- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim 

6. Pan Piotr Ładno- członek Zarządu Powiatu Mińskiego 

7. Pani Iwona Wasik – Kierownik SPZOZ w Siennicy 

8. Pan Marcin Gągol- Kierownik ds. medycznych w SPZOZ w Siennicy 

9. Pani Elżbieta Jurkowska – Dyrektor GBP w Siennicy 

10. Pani Edyta Prasuła- prezes UKS „Berek” 

11. Pan Robert Jackowski- prezes PKS Life Siennica 

12. Pan Bartłomiej Czajka- radny powiatu mińskiego 

oraz 35 sołtysów (przewodniczących rad sołeckich). 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Planowany zakres remontowy dróg gminnych i powiatowych oraz drogi wojewódzkiej. 

4. Interpelacje, oświadczenia i zapytania radnych. 

5. Ocena stanu funkcjonowania służby zdrowia na terenie gminy (realizacja zadań statutowych 

przez SPZOZ w Siennicy w 2024 r.) 

6. Funkcjonowanie Gminnej Biblioteki Publicznej w Siennicy w 2024 r. 

7. Rozwój sportu na terenie gminy: funkcjonowanie obiektów sportowych i działalność klubów 

sportowych. 

8. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

• zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siennica na lata 2025-2035; 

• zmiany uchwały budżetowej Gminy Siennica na rok 2025; 

• zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok 2025 planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Siennica, określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

za kształcenie pobierane przez uczelnie, a także ustalenia specjalności i formy kształcenia, 

na które dofinansowanie może być przyznawane; 

• zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

• wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Siennica, obręb 

Stara Wieś, gm. Siennica; 

• uchylenia uchwały Nr VII.0007.53.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 20 grudnia 

2024 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie podziału sołectwa 

Kulki-Ptaki; 

• przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania w miejscowości 

Siennica, obręb Stara Wieś, dla działek o numerach ewidencyjnych 430,431; 

• powołania doraźnej Komisji statutowej Rady Miejskiej w Siennicy; 

 9. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 20 grudnia 2024 r. 

10.       Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 
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Ad. pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Piotr Ceregra, witając wszystkich 

uczestników obrad. 

Na podstawie listy obecności radnych Pan Przewodniczący stwierdził, że obrady oraz podejmowane 

uchwały będą prawomocne. 

 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił zmiany do porządku obrad. 

1. Wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania w miejscowości Siennica, obręb Stara Wieś, dla 

działek o numerach ewidencyjnych 430,431. 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania w miejscowości Siennica, obręb Stara Wieś, 

dla działek o numerach ewidencyjnych 430,431. 

 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

2. Wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Siennicy. 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie powołania doraźnej 

Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Siennicy 

 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

3. Usunięcie z porządku obrad pkt 3: Sprawozdanie z działalności Burmistrza i realizacji 

podjętych uchwał. 

 

Głosowanie nad usunięciem z porządku obrad pkt 3: Sprawozdanie z działalności Burmistrza i 

realizacji podjętych uchwał. 

 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

4. Wniosek o przeniesienie pkt.8 (Planowany zakres remontowy dróg gminnych i 

powiatowych oraz drogi wojewódzkiej) przed pkt: Interpelacje, oświadczenia i zapytania 

radnych. 

 

Głosowanie nad przeniesieniem pkt. 8 przed pkt: Interpelacje, oświadczenia i zapytania radnych. 

 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 
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Głosowanie nad przyjęciem porządku po wprowadzonych zmianach. 

 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Ad. pkt 3 

Planowany zakres remontowy dróg gminnych i powiatowych oraz drogi wojewódzkiej. 

Pan Michał Serwinowski przedstawił informację dotyczącą dróg powiatowych: 

-chodnik Siennica- Gągolina; 

-dojazd do Łękawicy, FOGR 880 tyś wartość kosztorysowa 

Wartość zadań w ubiegłym roku to 7,5 mln zł. Na drodze Siennica- Kąty nie jest przewidywane 

malowanie znaków poziomych. Projekt tego nie zakładał, ale jeśli zajdzie taka potrzeba.  

Pan Robert Broda- ul. Akacjowa? (projekt odwodnienia). 

Pan Michał Serwinowski- dokumentacji w tym roku nie mai nie jestem jej w stanie zlecić, 

będziemy analizowali. 

Pani Hanna Dąbrowska- plany n a przyszłość odnośnie drogi dojazdowej do Siodła, tam ą wysokie 

pobocza, nikt nie jest w stanie wjechać na chodnik. Prośba aby w przyszłym roku dokończyć 

budowę chodnika w Siodle, czy mamy szanse. 

Sołtys -Most w Starogrodzie prośba o odwiedzenie tego mostu. Pobocza są ciągle podmyte, przy 

cmentarzu, jest to kruszywo wysypane, most i pobocza. 

Pan Michał Serwinowski- przyjmuję Pani zgłoszenie- uczulę Kierownika. 

Sołtys- Czy jest szansa na nakładkę ulica w stronę Zglechowa, wyczyścić pobocza, rowy 

wyczyścić. 

Pan Michał Serwinowski- ta nawierzchnia była przebudowywana, Pani Sołtys bardziej chodzi o 

estetykę. 

Sołtys- prośba o interwencję w sprawie rowów w Grzebowilku, są zamulone od 3 lat piszę w tej 

sprawie. 

Pan Michał Serwinowski- rowy służą do odwodnienia dróg, zorientuję się jak sytuacja. 

Pan Arkadiusz Górka- skrzyżowanie na Dąbrowie? 

Pani Sołtys- zmian organizacji ruchu, my walczymy z tym od roku, niebezpieczne jest to 

skrzyżowanie. Sytuacja jest od października. 

Sołtys- budowa chodnika  Boża Wola- Łękawica, jakieś przewidywania. 

 Pani Justyna Chrzanowska-Rogala- dokumentacja do końca stycznia zobowiązali się wykonać. 

Pan Przewodniczący- dziękujemy za przybycie w imieniu swoim i Burmistrza. 

Pan Michał Serwinowski- chcielibyśmy być wszędzie w każdym pkt co dzień. Jestem do Państwa 

dyspozycji. 

Pan Piotr Ładno omówił sytuację dotyczącą budżetu powiatu, przeznaczonego na drogi w gminie 

Siennica. 

Pan Robert Broda- wystąpił z prośbą o pochylenie się nad tematem odwodnienia ulicy Akacjowej. 

Pan Piotr Ładno -będzie ciężko zrealizować tą inwestycję bez środków zewnętrznych. Proszę o 

propozycję na 2026 rok. Złożyliśmy wniosek o możliwość dofinansowania do autobusów 90%. 

Wniosek jest na 10 autobusów elektrycznych. Transport powinien być traktowany jak oświetlenie. 

Pan Bartłomiej Czajka przedstawił informacje z powiatu. 

 

Ad. pkt 4 

Interpelacje i zapytania radnych: 

Brak było interpelacji i zapytań radnych. 

 

Ad. pkt 5 

Sprawozdanie z funkcjonowania służby zdrowia na terenie gminy (realizacja zadań statutowych przez 

SPZOZ w Siennicy w 2024 r.) przedstawiła Pani Iwona Wasik – Kierownik w/w jednostki. 
(sprawozdanie w załączeniu) 
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Ad. pkt 6 

Sprawozdanie z funkcjonowania Gminnej Biblioteki Publicznej w Siennicy w 2024 r. przedstawiła 

Pani Elżbieta Jurkowska – Dyrektor w/w jednostki. 
(Sprawozdanie w załączeniu) 

 

Ad. pkt 7 

Pani Edyta Prasuła przestawiła sprawozdanie Klubu Uczniowskiego „Berek” 
(Sprawozdanie w załączeniu) 

Pan Robert Jackowski przedstawił sprawozdanie z działalności PKS Life Siennica 
(Sprawozdanie w załączeniu) 

Sprawozdania z klubu GKS „Fenix” oraz z funkcjonowania hali sportowej i orlika zostały wysłane do 

Radnych.                                                        (Sprawozdania w załączeniu) 

15 minut przerwy 

Ad. pkt 8 

Podjęte zostały następujące uchwały: 

• Uchwała Nr VIII.0007.59.2025 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 30 stycznia 2025 r.  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siennica na lata 2025-2035; 

 

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr VIII.0007.60.2025 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 30 stycznia 2025 r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Siennica na rok 2025; 

  

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr VIII.0007.61.2025 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 30 stycznia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok 2025 planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Siennica, określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez 

uczelnie, a także ustalenia specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie może być 

przyznawane; 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr VIII.0007.62.2025 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 30 stycznia 2025 r.  

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Głosowanie 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr VIII.0007.63.2025 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 30 stycznia 2025 r.  
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w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Siennica, obręb 

Stara Wieś, gm. Siennica; 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr VIII.0007.64.2025 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 30 stycznia 2025 r.  

w sprawie  uchylenia uchwały Nr VII.0007.53.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 20 

grudnia 2024 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie podziału 

sołectwa Kulki – Ptaki; 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

• Uchwała Nr VIII.0007.65.2025 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 30 stycznia 2025 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania w miejscowości 

Siennica, obręb Stara Wieś, dla działek o numerach ewidencyjnych 430, 431; 

 

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

• Uchwała Nr VIII.0007.66.2025 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 30 stycznia 2025 r.  

w sprawie  powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Siennicy. 

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

 

Ad. pkt 10 

Przyjęty został jednogłośnie protokół z sesji w dniu 20 grudnia 2024 r. 

 

Ad. pkt 11 

Sprawy różne i wolne wnioski: 

Sołtys Dzielnik- co było robione w Dzielniku? Proszę o interwencję w tej sprawie. Jeżdżą Państwo z 

lustracją, a nie widać efektów. 

Pani Hanna Dąbrowska- my jeździmy, ale wykonanie jest po stronie Urzędu 

Pan Robert Broda- my wskazujemy obszary, które należy zrobić, ale wykonuje je Burmistrz. 

Sołtys Dzielnik- nic nie jest zrobione. 

Pan Robert Broda- my przekazujemy protokół do realizacji przez Burmistrza. 

Sołtys Żaków- nie zgadzam się z tym. 

Sołtys Dzielnik- most na Nowodzielnik jest rozwalony, gwoździe z niego wystają. 

Pan Robert Broda- my nie mamy możliwości, takich jak wy, jesteśmy jedynie głosem ludu. My nie 

jesteśmy wykonawcą. 
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Pani Hanna Dąbrowska- my tylko wskazujemy problem do Burmistrza. 

Pan Przewodniczący- my jako Radni nie mamy tych narzędzi co Burmistrz. 

 

 

Ad. pkt 11 

Dziękując wszystkim za udział w obradach, Pan Przewodniczący dokonał zamknięcia                                      

VIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Siennicy. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 
         

     

    

Protokołowała 

insp. d/s Rady Miejskiej 

 

Magdalena Szczurowska 

 

Protokół stanowi zwięzłe odzwierciedlenie przebiegu obrad natomiast szczegółowy przebieg obrad został utrwalony w 

formie nagrania dokonanego za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie to jest dokumentem 

elektronicznym. Jest przechowywane w Urzędzie Miasta i Gminy oraz dostępne dla wszystkich zainteresowanych za 

pośrednictwem internetowego Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Siennica oraz stronie: 

https://siennica.posiedzenia.pl/ 

  

https://siennica.posiedzenia.pl/

